
ŠKOLSKÁ RADA 
Základní škola náměstí Svobody 3, Šternberk, příspěvková organizace 

 

Zápis z 35. zasedání školské rady ze dne 15. 06. 2021 

 

Složení: 9 členů školské rady  

Přítomno:      Antonín Šnajdr, Josef Červený, Jan Liška, Lenka Neumannová 

Omluveni:     Romana Tomášková, Iveta Vrtková, Ivana Krejčová, Lubomír Papica,  

Zuzana Vereskova 

 

Zasedání se jako host zúčastnil ředitel školy Mgr. Pavel Konečný.  

Přítomna je nadpoloviční většina členů, školská rada (ŠR) je schopna se usnášet. 

 

Program jednání 

1. schválení programu 35. zasedání školské rady 

2. schválení zápisu z 34. zasedání školské rady 

3. rozbory aktuálního dění ve škole 

4. různé (průběh rekonstrukce tělocvičny, dokončené projekty, plánované projekty) 

5. usnesení 

______________________________________________________________________ 

 

ad 1) Program 35. zasedání školské rady byl schválen všemi oslovenými členy školské rady  

          bez připomínek. 

 

ad 2) ŠR schválila zápis z 34. Zasedání ŠR bez připomínek. 

  

ad 3) Mgr. Červený předal kontaktní údaje nové členky školské rady Mgr. Zuzany Vereskové 

(730 197 488, vereskovazuzana@seznam.cz) 

ad 4) Projekt celkové rekonstrukce tělocvičny bude řádně předán do konce června 2021, byl 

dokončen projekt rekonstrukce jazykové učebny, dále je zpracovávána závěrečná zpráva 

z projektu Šablony II (do konce června 2021) a od 09/21 se plánují Šablony III. Škola 

má ve střednědobém plánu vytvořit nové školní dílny včetně robotického zázemí z bytu 

školníka, předpokládané výdaje 3 000 000 Kč financování MAS Šternbersko. Dále je 

v plánu venkovní přírodovědná učebna.  

Ad 5) Byly rozebrány různé situace s covidovou problematikou, bylo konstatováno, že Covid 

nijak zásadně neovlivňuje stávající prezenční výuku, pouze 5 dětí je v tuto dobu na on-

line výuce. Testování dětí a pedagogických pracovníků probíhá bez potíží. V návaznosti 

na výše zmíněné ředitel školy rozebíral pozitiva a negativa distanční výuky.  

Ad 6) Byla vedena diskuze ohledně odcházení kvalitních pedagogických pracovníků, bylo 

konstatováno, že vedení školy dostatečně motivuje kvalitní učitelé a jejich odchody 

nejsou v důsledku zapříčiněny školou samotnou. V tuto chvíli chybí ve škole ICT 

koordinátor se znalostí robotiky a dalších inovativních metod v ICT. Bude nutné další 

vzdělávání ICT koordinátora v těchto a případně jiných oblastech ICT.  

Ad 7)  Na žádost psycholožky a dvou pedagogických pracovníků byla vznesena žádost o začlenění 

slovního hodnocení žáků do školního řádu a to již pro rok 2021/2022. Školská rada se po 

diskuzi usnesla, že návrh není řádně vypracován, chybí metodiky jednotlivých dotčených 

oblastí, chybí řádné proškolení pedagogických pracovníků a dále chybí širší diskuze 

v řadách pedagogických pracovníků. V tuto chvíli školská rada konstatuje, že je nutné 

návrh dopracovat, tak aby byly vyspecifikovány všechny detaily eventuálního začlenění 

do školního řádu. S ohledem na možný různý pohled učitelů na hodnocení žáků a žáky 

samotné může být slovní hodnocení nicméně velmi problematické z různých důvodů. 

 

mailto:vereskovazuzana@seznam.cz


 

 

 

Ve Šternberku dne 15. 06. 2021 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………….   ……………………………………………………………… 

Mgr. Josef Červený           Ing. Jan Liška, MSc. 

         člen školské rady                 předseda školské rady 

 


